

STYRELSEMÖTE

Datum: 2021-02-08 kl. 18:15-21:45

Plats: Teams

Närvarande: Lasse Ringqvist, Vice Ordförande
Bobby Manasiev, Kassör
Magnus Chröisty, Marknad
Rune Younan, Ungdomsansvarig
Niklas Wennström, Suppleant
Tomas Wennström, Senior Advisor för styrelsen
Jessica Melin RF/SISU (endast första 30 min för att presentera Street Games)

Jonas Carlsson, Ordförande ursäktad pga sjukdom.

- Vice Ordförande Lasse Ringqvist hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
- Bobby Manasiev valdes som sekreterare för mötet då Lasse Ringqvist var ordförande i mötet.
- Agenda för mötet och vad som diskuterades/beslutades framgår nedan

A. GENOMGÅNG AV STREET GAMES

- A. Jessica redovisade planerna för Street Games i Borås genom RF/SISU's regi
- B. Borås Bandy ämnar delta för att ge intresserade möjligheten att prova på Bandy och därigenom rekrytera nya medlemmar och aktiva till föreningen.
 - a. Vi vill vara på plats helgen före och helgen på sportlovsveckan samt två veckodagar under sportlovet
 - b. Magnus kommer vara på plats under de två veckodagarna på sportlovet mellan 13-16, troligtvis torsdag och fredag, dock behöver vi någon mer, eventuellt någon av de unga ungdomsledarna som är lediga från skolan, Karl eller Filip.
 - c. Två A-lagsspelare, Ekhamn och Jönsson är klara för att delta någon av helgerna
 - d. Magnus försöker få ihop manskapet som saknas, förfrågan ska ut till alla

B. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL

- A. OK för alla närvarande.

C. NY SITUATION I STYRELSEN

- A. Föreningens ordförande, Jonas Carlsson, är sjukskriven och kommer kvarstå som ledamot men kan inte agera ordförande tills vidare
- B. Lasse Ringvist, tar över ordförande klubban tills vidare och blir också firmatecknare
- C. Frågor som adresseras till ordförande kommer hanteras enligt följande:
 - a. Media/marknadsrelaterade frågor -> Magnus
 - b. Ungdomsrelaterade frågor -> Rune
 - c. Seniorrelaterade frågor-> Bobby
 - d. Övriga frågor -> Lasse
- D. Information kommer läggas ut på hemsidan under veckan av Lasse med Magnus hjälp

D. UNGDOMSSEKTIONEN -SYNPUNKTER FRÅN LEDARNA

- A. Saknaden av skyltar på Boda som visar kontaktuppgifter till Borås Bandy
 - a. Totalt 7 st skyltar kommer sättas upp på Boda och vid infarterna till området i slutet på vecka 6
 - b. Det planeras för en skärm som ska visa aktiviteter som sker på Boda
 - c. Skylt med vår partners är klar
- B. Dialog med Borås Stad om förbättringar vad gäller skyddsnet runt bandybanan
 - a. Styrelsen har en ständig dialog med Borås Stad om hur bandyanläggningen kan förbättras, ex har vi i år fått ny belysning, ett sliprum och en extra container för förvaring
 - b. Styrelsen kommer säkerställa att skyddsnet kommer högt upp på agendan i kommande samtal med Borås Stad
- C. Bytardagens syfte och utfall oklart
 - a. Styrelsen medger att den planerats med kort varsel och att resultatet därmed inte blev det önskade för medlemmarna
- D. Avsaknaden av möjligheten att prova utrustning på plats
 - a. Styrelsen har för avsikt att till nästa säsong göra ett avtal med en lokal sporthandlare som ska tillhandahålla bandyutrustning i god tid innan vi går på is, exempelvis så utvärderar vi Kungälv Bandys samarbete med Intersport
- E. Startpaketet om 500 kr för skridskoskolan
 - a. Styrelsen medger att försäljningen kommit igång sent, det måste förbättras till nästa säsong där det ska vara klart när vi drar igång med skridskoskolan
 - b. Vi försöker sälja så mycket vi kan innan årets säsong avslutas för att skapa paket med nya artiklar till nästa säsong
- F. Ledarträffar och kommunikation har varit bristfällig
 - a. Ett formellt ledarmöte har hållits innan isen var klar på Boda
 - b. Inför nästa säsong bör vi ha minst två träffar innan vi går på is, för att göra en inventering av ledare samt planering av verksamheten. Sedan bör vi ha någon avstämning när träningen bedrivs på Boda
 - c. All kommunikation har dessvärre inte gått ut till alla ledare, styrelsen kommer se över hur det kan förbättras tillsammans med ledarna inför nästa säsong

G. Styrelsens närvaro på Boda

- a. Delar av styrelse har varit på Boda och delar har inte varit där mycket beroende på att verksamheten de ansvarar för har legat nere, exempelvis senior
- b. Styrelsen ska se över möjligheterna att närvara vid de aktiviteter som är kvar under säsongen, ex Street Games och avslutningen

H. Avslutning önskas ske den 6 mars

- a. Styrelsen stöttar den planerade avslutningsdagen med att vara på plats samt se till att det kommer finnas mat/dryck och medaljer till ungdomarna.

E. COVID-19 OCH DESS UTVECKLING, BESTÄMMELSE AV VERKSAMHET

- A. Inga större förändringar från nationell nivå mer än att man öppnar för träningar för ungdomar inomhus
- B. Det lokala ansvaret, dvs riktlinjer från kommunerna och regionerna är vägledande utifrån hur situationen ser ut där man bor
- C. Borås Stad har bestämt att man öppnar upp för senior träning utomhus på sina anläggningar, varav Boda är en
- D. Vi beslutar om att öppna upp seniorträning från och med vecka 7
 - a. Två gemensamma träningar för A/B lag
 - b. Två träningar för rinkbandyn
 - c. Bobby kontaktar Fritidsförvalningen för att säkra tiderna
 - d. Bobby skriver förslag på vilka regler som ska gälla vid träningarna
 - e. Om ett utbrott sker eller reglerna inte efterföljs kommer seniorverksamheten att stängas ner med omedelbar verkan

F. MEDLEMSAVGIFTER OCH TRÄNINGSAVGIFTER

- A. Ungefär 150 aktiva spelare och ledare för Rinkbandyn, A-lag, B-lag, U16, U12 och U10 samt stödmedlemmar har fakturerats
- B. Skridskoskolan faktureras ej utan swishar enligt följande
 - a. 50 kr om de endast vill vara medlemmar
 - b. 500 kr om de också vill köpa startpaketet om 450 kr.
 - c. Säkerställ kontaktuppgifter och personnummer -> Rune

G. ÅRSMÖTE

- A. Planeras 30/5 kl 15-17
- B. Plats: Lönner om restriktionerna tillåter större samlingar annars sker mötet i Teams.
- C. Information kommer läggas ut snarast på hemsidan

H. ÖVRIGT

- A. Karl Ström, en av våra fantastiska ungdomar, har blivit antagen till bandygymnasiet i både Edsbyn och Bollnäs
 - a. Vi planerar kommunikation om detta på vår hemsida alternativt fler medier
- B. Slipning
 - a. Aktiva spelare/ledare betalar inget för slipning under säsongen
 - b. Övriga
 - i. Endast slipning 50 kr/gång
 - ii. Ung: Stödmedlemsskap inklusive en slipning 50 kr, sedan 50 kr/gång
 - iii. Vuxen: Stödmedlemsskap inklusive en slipning 100 kr, sedan 50 kr/gång
- C. Kakservice
 - a. Vi kommer göra ytterligare en försäljning
 - i. Magnus och Tomas organiserar
 - ii. Vecka 8 kommunikation ut till de olika lagen för att bestämma ansvariga
 - iii. Vecka 9 sker utdelning av instruktioner och säljmaterial
 - iv. Försäljning sker vecka 9-12
- C. Protokoll från styrelsemötena
 - a. Saknade protokoll ska läggas upp under dokument på laget.se
 - b. Lasse, Magnus och Rune skickar till Bobby som lägger upp
- D. Genomgång av fakturering av partners
 - a. Fantastiskt jobb av Magnus och våra partners lojalitet har gjort att vi har fakturerat och fått in pengar som överträffar den lagda budgeten för året
 - b. Vi har 3 partners kvar som ska faktureras när Magnus har detaljerna klara
 - c. Nästa år förväntas bli svårt som en följd av COVID-19
- E. Presentation av Budget för 2021/2022
 - a. Magnus och Bobby förbereder och presenterar i styrelsemötet 8/3
- F. SBF Bidrag för utveckling av Bandyn i olika former
 - a. Magnus håller kontakten med förbundet
- G. Genomgång av synpunkter som Magnus och Jonas mottagit från Hampus B/Johan B/Henrik S under förra veckan
 - a. Gäller bl a start av seniorträning, idéer om vad styrelsen kunde gjort under nedstängningen för att engagera sina spelare/ledare samt styrelsens och dess arbetes synlighet under säsongen
 - b. Styrelsen är positiv till konstruktiv kritik och vill ha engagerade medlemmar som kommer med idéer och som vill vara med att bidra till att utveckla föreningen genom egna insatser

- H. Marknadsföringsarbete med partners
 - a. Överlämning av Johan B till Magnus har gjorts av status för vissa partners där marknadsföringsarbete utlovats sedan Johan begärt att lämna sin roll som media/kommunikationsansvarig för föreningen.
 - b. Magnus har eventuellt en lösning på hur han kan få hjälp med arbetet framöver
- I. Valberedningen kommer att bjudas in till vårt styrelsemöte 8/3
- J. Alla styresmedlemmar ska inför styrelsemötet den 22/2 fundera över hur de ställer sig till fortsatt styrelsearbete under nästa mandatperiod
- K. Admin behörighet i FB ska ges till Lasse, Rune, Bobby

Nästa möte 22/2-2021 kl. 18:00-20:00 via Teams.

Vid protokollet:

Justeras:



.....
Bobby Manasiev

.....
Lasse Ringkvist, Vice Ordf.